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BETREFT Zienswijze regionaal risicoprofiel 2020 en regionaal beleidsplan 2021-2024

Geacht bestuur,

In onze vergadering van 7 oktober 2020 hebben wij het regionaal risicoprofiel 2020 en het regionaal 
beleidsplan 2021-2024 van de veiligheidsregio Gooi- en Vechtstreek en Flevoland besproken.

Wij stellen met tevredenheid vast dat de veiligheidsregio zich steeds verder ontwikkelt tot een moderne en 
toekomstgerichte organisatie. Dit blijkt, wat ons betreft, bijvoorbeeld uit het feit dat in het risicoprofiel 
hedendaagse veiligheidsproblematiek als maatschappelijke onrust een prominente rol heeft gekregen. Ook 
nieuwe onderwerpen als klimaatverandering en energietransitie hebben een plaats gekregen in het 
risicoprofiel. Beiden wel met een realistische classificering en benadering.

In het vigerende beleidsplan van de veiligheidsregio Gooi- en Vechtstreek werden de eerste stappen 
zichtbaar naar een omvorming van de veiligheidsregio van een “klassieke” repressieve organisatie naar 
een netwerkorganisatie op het gebied van veiligheid. 

In het voorliggende eerste gezamenlijke beleidsplan van de regio’s Gooi- en Vechtstreek en Flevoland 
wordt deze ontwikkeling verder uitgewerkt. Samenwerking en verbinding zijn de kernwoorden in het 
nieuwe beleidsplan plan en wij vinden dit een goede en gewenste ontwikkeling. Waarbij de gemeente als 
regisseur en eindverantwoordelijke op veiligheidsgebied optimaal ondersteund kan worden om de 
veiligheid te versterken.

De raad van Hilversum mist echter in beide plannen (expliciete) aandacht voor een tweetal risicofactoren 
die voor ons belangrijk zijn.
Ten eerste het mediapark in onze gemeente; inclusief Beeld en Geluid. Wij realiseren ons dat hier in 
separate planvorming uitgebreid aandacht voor is, maar dan dient dit ons inziens ook tot uitdrukking te 
komen in het risicoprofiel en het beleidsplan van onze veiligheidsregio. 
Wij zouden dan ook graag zien dat het mediapark als “risico hotspot” voor onze regio separaat benoemd 
wordt in het risicoprofiel en dat er ook aandacht voor is in het beleidsplan.  Waarbij in beide documenten 
wordt aangegeven dát het een risicogebied is en wat er gebeurt om eventuele risico’s onder controle te 
houden.



Ten tweede willen wij graag meer aandacht vragen voor het risico van natuurbranden. Onze gemeente is 
verweven met het groen in de omgeving en een natuurbrand zal grote gevolgen hebben voor onze 
gemeente. Wij waarderen de inspanningen van de veiligheidsregio om dit risico in de afgelopen jaren 
meer onder controle te krijgen, maar de kans op een dergelijk scenario blijft groot. Mede ook omdat 
droogte de komende tijd een groter probleem wordt. Wij vragen dan ook om natuurbranden expliciet te 
blijven benoemen in het regionale risicoprofiel.

Voor het overige kunnen wij ons vinden in het risicoprofiel 2020 en het beleidsplan 2021-2024 en willen 
wij u complimenteren voor de kwaliteit van beide documenten.

Tenslotte willen wij umet betrekking tot het financiële kader nog wel meegeven dat wijtwee zaken alvast 
onder uw aandacht brengen. 
Wij zijn verheugd zijn dat de beschreven ambitie past binnen de huidige financiële kaders. DeDeze kaders 
staan echter wel onder enige druk.
Zo zal de Corona crisis zal echter deze financiële kadersde gemeentelijke financiën zeer waarschijnlijk 
negatief gaan beïnvloeden. Hoe dit er concreet uit gaat zien is nu nog niet te zeggen, maar dit kan wellicht 
van invloed zijn op onze bijdrage aan verbonden partijen. Gezien het belang dat wij hechten aan veiligheid 
en de waarde die wij hechten aan de veiligheidsregio heeft dit niet onze voorkeur. Het is echter niet 
ondenkbaar dat één en ander zalkan leiden tot een bezuiniging op de bijdrage van Hilversum aan de 
Veiligheidsregio Gooi en Vechtstreek.
Wij nodigen uw bestuur van harte uit om hieroverDaarnaast volgen wij met enige zorg de discussie over 
de vergoeding aan de brandweervrijwilligers in het licht van Europese regelgeving. Wij denken dat dit wel 
eens een forse invloed kan hebben op de financiële positie van de veiligheidsregio. En dit zou dan 
consequenties kunnen hebben op de geformuleerde ambities in het beleidsplan.
Wij nodigen uw bestuur dan ook van harte uit om over beide thans nog ongewisse financiële uitdagingen 
actief met onze raad in contact te blijven om zodoende ambitie en beschikbare middelen met elkaar in 
evenwicht te houden. 

Graag vernemen wij wat er met de inhoud van onze zienswijze is gedaan.

Hoogachtend,

de griffier, de burgemeester,

P.M.H. van Ruitenbeek P.I. Broertjes


